
Ordinær generalforsamling i Herning Ishockey Klub 
22.06.2023 17.55 

 

 

Sted: HIK Lounge 
 

Flemming Hussak byder velkommen. 

Deltagere: 43 personer 

 

1. Valg af dirigent 
Kurt Lunde blev valgt til dirigent. Han konstaterede med henvisning til hjemmesiden, HerningIK.dk at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt i henhold til vedtægterne. 
Kurt informerer om, at der indkommet et forslag om vedtægtsændringer, som vil blive behandlet senere på 
generalforsamlingen. 
Ordet til formanden, Flemming Hussak 

 

2. Formanden aflægger beretning om årets virksomhed 
Formandens beretning: 
Formand Flemming Hussak gennemgik beretning for det forgangne år med efterfuldt klapsalve. 

Beretningen er vedlagt særskilt. 

Ingen spørgsmål fra salen. 

 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 
Lars Brændgaard omdelte kopi af regnskabet 2022/2023 og gennemgik årets resultat, balancen samt budgettet for 
2023/2024 med efterfølgende bifald. 
Årets resultat var på 53.000 DKK 

Resultatet betegnes af bestyrelsen som tilfredsstillende. Dette betyder også at budgettet for 2023/2024 efter 
afskrivninger lyder på minus 22.000 DKK. 

Regnskab godkendt af revisor, og revisorsuppleanter med kommentar fra Lars Brændgaard om at klubben har en sund 
økonomi. 
Spørgsmål vedr. husleje, som har været omtalt i medierne. Vi stiger ca. 40.000 kr. i husleje til den kommende sæson, 
hvilket der er budgetteret. 

 

4. Behandling af indkomne forslag 
Beslutning om ændring af vedtægter. Kurt Lunde forklarede hvilke grundlæggende ændringer der lavet i forhold til de 
nye vedtægter. 

 
Der var ingen der ønskede vedtægterne til valg. 
Kurt Lunde kunne konkludere at vedtægterne hermed er godkendt. 

 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og Suppleanter 
Udtræder af bestyrelsen rettidigt: 
Therese Rokkjær 

Torben Skovsgaard 

 
Stiller op til bestyrelse: 

Jesper Pedersen 

Lasse Bønlykke 

Henrik Schmidt: 

 

52 stemmesedler 

1 ugyldig 

Der er afgivet 102 stemmer 

Jesper 45 

Lasse 43 
Henrik 14 

Dermed konstaterede Kurt Lunde at Jesper og Lasse er valgt ind på 2 år. 

Suppleanter: 

Daniel Nielsen 

Nicolai Pagh 

 
Suppleanter blev valgt. 

 

6. Valg af revisor og revisorsuppleanter 
• Lars Brændgaard (villig til genvalg) 

• HP Fenger (villig til genvalg) 
• Ivan Thomsen (villig til genvalg) 

Alle 3 revisorer/revisorsuppleanter blev genvalgt. 

Christian Leegaard valgt ind som revisorsuppleant 

7. Eventuelt 

Sportslig beretning U13 til 1. division ved Emil Møller 
Emil Møller gennemgik beretningen med efterfølgende bifald. Beretningen er vedlagt særskilt. 

Spørgsmål fra salen: 
 

Sportslig beretning U7 til U11 ved Lars Bach. 

Lars Bach gennemgik beretningen med efterfølgende bilfald. Beretningen er vedlagt særskilt. 

Ingen spørgsmål fra salen. 

 
Kasserer Jakob Sloth oplyste at kontingentet har været oppe at vende i bestyrelsen og beslutningen er at kontingent vil 
stige med ca. 5 %. Til gengæld får alle U-medlemmer en gratis strømpe. 

 
Ordet er frit: 
Lis Nielsen: Har været med i mange år. Hjælper på morgenmaden. Talenttørke. 

Man kan hurtigt bryde et hus ned, men det tager tid at bygge det op. 
 


